
  
                                      

 

ORDINÆR GENERALFORSAMLING FOR NÆRUM TENNISKLUB 

Sted: Konfirmandlokalet, Nærum Kirke 

Dato og tid: 15-03-2025 kl. 10-11:30 

Der var 26 fremmødte medlemmer samt følgende bestyrelsesmedlemmer: Ernst Genckel 

(formand), Eskil Bruun (kasserer), Mette Nørgaard (referent), Iben Borbye Redfern (IBR), Lilian 

Holm (LH) samt Niels Elers Koch (NEK) (suppleant). Der var afbud fra Ditte Smith. 

Dagsorden:  

1. Valg af dirigent 

2. Bestyrelsens beretning 

3. Aflæggelse af det reviderede regnskab 

4. Fremlæggelse af forslag til budget, herunder fastlæggelse af kontingenter 

5. Behandling af indkomne forslag 

6. Valg af bestyrelse. Mette Nørgaard er på valg og ønsker ikke genvalg. Ernst Genckel er på 

valg og villig til genvalg. Som nye medlemmer indstiller bestyrelsen Christina Sandvad og 

Marie Wolsgaard. Ved valg af alle kandidater vil bestyrelsen herefter bestå af formand, 

kasserer og fem menige medlemmer, hvilket er i overensstemmelse med klubbens 

vedtægter.  

7. Valg af suppleant til bestyrelsen. Niels Elers Koch er villig til genvalg.  

8. Valg af revisor: Arne Holm er villig til genvalg 

9. Valg af revisor suppleant: Alice Malcolm er villig til genvalg 

10. Eventuelt. 

 

Årsregnskabet 2024 var lagt til gennemsyn på klubbens hjemmeside under ”Sidste nyt” lørdag den 

1. marts 2024. 

Der blev rund delt et notat udarbejdet af kassereren: Årsregnskab 2024, budget 2025 & til 

sammenligning resultat 2023, samt forslag til kontingent for 2025. 

 

 

 

 

 



  
                                      

 
Punkt 1. Valg af dirigent 

Formanden Ernst Genckel bød velkommen og foreslog Torben Olesen som dirigent. Valget blev 

godkendt. Mette Nørgaard var referent.  

Dirigenten konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt indvarslet og beslutningsdygtig i 

henhold til vedtægternes bestemmelser. Beslutninger træffes ved simpelt flertal.  

Punkt 2. Bestyrelsens Beretning 

Formanden Ernst Genckel gennemgik bestyrelsens beretning 2024. Hovedpunkterne var:  

90-års fødselsdagen, som var en stor succes med deltagelse af ca.120 gæster inklusive 

borgmesteren.  

Træning: Tak til træner og hjælpetrænere. Den daværende ordning, hvor cheftræneren Johan 

Stampe var ansat via Trænerhuset, er opsagt af DTF, og i stedet er Johan ansat af klubben til 2 

dages (mandag og torsdag) ugentlig træning i sommer (med option for vintersæsonen), samt til 

varetagelse af sommer camps. Klubben er meget glade for samarbejdet med Johan.  

Pickleball: Der er spillet indendørs i Multihallen hver lørdag med blandet tilslutning. Udendørs spil 

vil kræve anlæggelse af bane, der hvor slå-muren er (denne vil blive opretholdt). For at finansiere 

anlæggelse kræves fondstilskud. Det vil blive taget op igen på GF 2026. 

Økonomi: Formanden henviste til gennemgang senere ved kassereren. Der iværksættes en række 

tiltag for at kontrollere udgifterne, da der i 2024 var et underskud på 140.000 kr. Træningen var 

øget til 3 dage ugentlig, den bliver igen sat ned til 2 dage. Den nye ansættelsesform er dyrere end 

den tidligere. Der vil ikke blive brugt hjælpetrænere i samme omfang. Kontingenterne øges, 

træning priserne øges, bold udgifter reduceres. Der er indgået en aftale med Head (se senere).  

Øget synlighed: Der vil blive lavet øget synlighed på SoMe. 3. maj er den årlige Tennissportens 

Dag. Er ikke planlagt i NT, men bestyrelsen vil drøfte på først kommende møde.  

Banerne: Der planlægges en reparation af hegnet rundt om banerne. Der er indhentet tilbud fra 

Ishøj Hegn, og kommunen er anmodet om at bidrage.  

Tennishal ombygning: Vi skal forvente at kunne spille på 6 baner fra 1. januar 2026. Det er ikke 

planlagt, hvordan banerne vil blive fordelt, men de der har faste baner i den gamle del af hallen, vil 

fortsætte uændret sæsonen ud.  

Turneringsudvalget 2025 har følgende medlemmer: Douglas Malcolm, Lisa B. Christensen, Birgitte 

Hansen, Christina Sandvad og Rolf Flamand. 

Kalender 2025 

5.-evt.6. april: Klargøring af klubhus; alle medlemmer inviteres til at komme og hjælpe fra kl. 9.   

26. april: Standerhejsning start kl. 9. 

10.-11. maj: Weekend camps. 

Uge 27 og evt. uge 32: Sommer camps. 



  
                                      

 
August/september: Klub turnering. 

27. september standerstrygning. 

Træning starter fra mandag d. 5. maj. 

Der vil fortsat være:  

Åbent hus tirsdag og torsdag fra 9-11 med efterfølgende socialt samvær. Man møder op og spiller 

double ½ time, hvorefter man skifter makkere og spiller endnu ½ time, etc. Første gang tirsdag d. 

29. april. 

Hygind onsdag aften fra 18-20. Man spiller ½ time, og derefter skifter man makkere. Der er 

fællesspisning bagefter. Første gang onsdag d. 30. april. 

Spørgsmål/kommentarer til beretningen 

Alice Malcolm ville vide, om et 8-årigt barnebarn kunne deltage i pickleball. Ja, det er muligt. 

Et medlem vil vide fordeling af juniorer versus seniorer. Der er 186 seniorer og 46 juniorer, som 

medlemmer af klubben. 

Henrik Hänschell advokerede for pickleball, som han har personlig erfaring med. Han opfordrer 

bestyrelsen til at arbejde med det, da han mener, det vil kunne tiltrække nye medlemmer. Han 

spørger, om man ikke kan spille det om sommeren. Formanden siger, at det måske er muligt at 

fortsætte på Nærum Ungdomsgaard om lørdagen i sommerperioden. Det undersøges. 

Douglas Malcolm foreslog, at man kunne uddanne nogle (yngre) senior medlemmer til at påtage 

sig træner opgaver.  

Anne Marie Voldborg foreslog åbent hus for juniorer i weekenden. 

Et medlem spørger, om klubben samarbejder med idrætslærerne i kommunen. Formanden svarer, 

at der er samarbejde med 5. klasserne på Nærum skole. 

Et medlem fortæller, at han har haft 3 drenge, som har været medlemmer i Nærum Tennisklub, 

men i 13-14 årsalderen er de flyttet til Holte eller Trørød klubberne. Han synes, at forslaget om et 

ungdomskontingent er godt, og siger, at SATS måske er den største konkurrent.  

IBR forklarer, at klubben først og fremmest er en bredde klub. Vi kan skabe et godt miljø for de 6-

13 -årige, men ikke have et junior fokus derefter, det er vi ikke store nok til. Klubben har et godt 

senior miljø for de 30- 50+ årige og ældre. 

Douglas Malcolm fortæller, at Nærum Tennisklub har det næststørste antal senior medlemmer (HIK 

er nr. 1). 

Beretningen blev godkendt. 

 

 



  
                                      

 
Punkt 3. Aflæggelse af det reviderede regnskab 

Kassereren: Regnskabet for 2024 udviser et underskud på 140.000 kr. Egenkapitalen er reduceret 

tilsvarende. Indtægterne har været på niveau med 2023. Træner udgifterne steg med 107.000 kr. 

pga. mere træning og øget hjælpetræner deltagelse. Udgifterne er i øvrigt steget bredt. 90-års 

fødselsdagen for klubben kostede 25.000 kr., som var bevilget. Udgifter til banepasning var blevet 

højere. Der havde været øgede udgifter til trænertøj/udstyr, mad og bolde, og en bøde på 4000 kr. 

for en overtrædelse af nogle copyright rettigheder for flere år siden. Kassereren fastslog, at 

underskuddet ikke var tilfredsstillende, og at regnskabet vil blive fulgt tæt i den kommende sæson.  

Aktiver er bankbeholdningen på 265.000 kr.  

Regnskabet var godkendt af revisor og bestyrelsen.  

Mht. medlemstal var der 239 medlemmer i alt, hvilket er en nedgang på 12 medlemmer. Der er 3 

færre seniorer og 9 færre juniorer. Der har været 55 medlemmer, der er kommet og gået (20 

juniorer og 35 seniorer). 

Regnskabsaflæggelsen blev godkendt. 

Punkt 4. Fremlæggelse af forslag til budget herunder fastlæggelse af kontingenter  

Budgettet for 2025 var ca. 649.000 kr. i indtægter (2024 620.000 kr.), og et forventet udgiftsniveau 

på 644.000 kr. (2024 760.000 kr.). 

Kontingenterne som blev foreslået var: 

 Seniorer 1550 kr. (mod 2024 1475 kr.) 

 Senior nabokontingent 925 kr. (mod 875 kr.) 

 Ungdom/studerende kontingent 19-24 år (nyt) 925 kr. 

 Junior 725 kr. (mod 675 kr.) 

 50% junior kontingent (søskende) 375 kr. (mod 2024 350 kr.) 

 Passiv uændret 150 kr. 

 Indmeldelse senior 225 kr. (uændret) 

 Indmeldelse junior 100 kr. (uændret). 

Forslaget blev vedtaget.  

Punkt 5. Indkomne forslag 

Der var ingen indkomne forslag. 

 

 



  
                                      

 
Punkt 6. Valg til bestyrelsen 

Formanden Ernst Genckel blev genvalgt. 

Mette Nørgaard har valgt at trækker sig fra bestyrelsen. 

Som nye medlemmer blev Christina Sandvad og Marie Wolsgaard valgt. De gav en kort 

præsentation af sig selv.  

Punkt 7. Valg af suppleant  

Niels Elers Koch modtog genvalg som suppleant. 

Punkt 8. Valg af revisor 

Arne Holm blev genvalgt.  

Punkt 9. Valg af revisor suppleant 

Alice Malcolm blev genvalgt.  

Punkt 10. Eventuelt  

Formanden fortalte om boldaftalen med Head. Klubben har lavet aftale vedr. køb af bolde; 

medlemmerne vil også kunne købe bolde via klubben (4 stk. til 65 kr.). Der blev også cirkuleret et 

Head tøj katalog, bestyrelsen er ved at se på muligheder for at tilbyde medlemmerne at kunne 

købe klubtøj. Der bliver opsat reklame for Head på banerne. 

Henrik Hänschell foreslog, at klubben afholder tennissportens dag ved at holde åbent hus. Foreslår 

at medlemmerne inviterer bekendte til at deltage. Bestyrelsen vil se på det. 

Formanden takkede Mette Nørgaard for hendes arbejde i bestyrelsen. 

Udnævnelse af æresmedlemmer: Ægteparret Alice og Douglas Malcolm blev udnævnt som 

æresmedlemmer, og formanden understregede begges ekstraordinære store indsats for klubben 

over mange år, hvor de har tjent som forbilleder for mange i klubben. De fik overrakt diplomer. Der 

vil også blive ophængt diplomer med billeder i klubben. 

Afslutning 

Dirigenten erklærede herefter generalforsamlingen for afsluttet, og formanden takkede dirigenten 

for at lede mødet. 

 

 

 


